《由銀光閃閃寄回來的一封信》

你記得那一次觸動你心靈的閱讀嗎?是一封來自遠方親筆信?或是孩子純真的一幅繪圖?透 過這工作坊,讓我們嘗試想像——我們已飛越這時空到達那銀閃之地…將內心深處的話,以文 字、繪圖、色彩送給摯親或是思念著我們的人,讓這一封「愛」的書簡,成為相互問安及情永 在的見證。

日期 | 28/6/2015 (日)

時間 | 2:30-4:00pm

地點 | 香港視覺藝術中心五樓展覽廳

名額 | 15人



《死・到臨頭 D.I.E.》

「喂!你個喪禮想點搞呀?」

「 啋~過你大吉利是咩! 我仲生勾勾呀。」

喪禮,很多人「死到臨頭」才會去計劃。當你以為可以「到時先算」,卻往往人算不如天算,在你早登極樂時,親朋只好約定俗成,估估下地替你辦喪事。

Do It Ealier! 喪禮·可算是人生畢業禮·實在可以早點有你的想法·可以有你喜歡的歌曲和音樂·有你欣賞的吉儀設計和紀念冊等等。「死·到臨頭 D.I.E.」就是一起看看喪禮之中·有什麼地方可以有你想要的安排。

「唔好啋住先,來聽完再講吧。」

日期 | 4/7/2015(六)

時間 | 2:00-4:00pm

地點 | 四樓多用途活動室一

地址 | 金鐘堅尼地道 7A 號 http://goo.gl/maps/jhNK1

名額| 20 人語言| 廣東話

費用全免,歡迎個人及團體報名

名額有限,先報先得。

愛不同藝術 i-dArt

查詢及報名 電話 2870 9336/3482 6163

電郵 i-dArt@tungwah.org.hk



當我們面對人生終站,就等於要充滿恐懼嗎?

《老爹媽系列:下一站……銀光閃閃 - 藝闖生死展》,每個人都有屬於自己寶貴的「生命毛毛蟲」,裏面盛載的是自己的回憶,生命的歷程。而共創的「銀閃樂園」是富有幻想的死後世界,把未知的變成想像,再把想像的呈現到眼前。



我們一出生就忙著計劃自己的下一站:上學,然後工作,成家立室......直到晚年, 我們人生的下一站會去哪兒?







八十四歲的玉嬋婆婆說:「在那銀光閃 閃的地方·我丈夫駕著他的紅 van 等待 著我·還要接載其他的老爹媽·一起開 往下一站的芬芳樂園去...」





二十位老爹媽坐著紅 van · 依著大自然的定律 · 帶我們由毛毛蟲變為幼繭 · 再化作蝴蝶 · 一起遊歷他們充滿色彩和故事的人生 · 歡愉地奔馳遊玩 ·

開幕禮

日期 | 19/06/2015(五)

時間 | 06:30 - 07:30pm

地點 | 香港視覺藝術中心五樓展覽廳

地址 | 金鐘堅尼地道 7A 號 http://goo.gl/maps/jhNK1

展覽

日期 | 20 / 06 - 06 / 07 / 2015 (逢星期二休息)

時間 | 10:00am - 9:00pm *歡迎預約導賞

查詢 | 愛不同藝術 i-dArt

電話 2870 9336/3482 6163

電郵 i-dArt@tungwah.org.hk

"Posted from the Blink Blink Place"

Do you remember the piece of reading that has touched your heart? Was it a handwritten letter from far away? Or an innocent painting drawn by your dear child? Through this workshop, we attempted to imagine – we have flown across space and time to the Blink Blink Place...With words, pictures and colours, let us turn thoughts deep inside our hearts into letters of "love" for our beloved, and may them become the witnesses of greetings and eternal love.

Date | 28/6/2015 (Sun) Time | 2:30-4:00pm

Venue | Exhibition Hall, L5, Hong Kong Visual Arts

Centre

Address | 7A Kennedy Rd, Admiralty

http://goo.gl/maps/jhNK1

Quota | 15

Language | Cantonese



"Do It Earlier"

Funeral – many people will only think about it when death is upon them. When you think that you can cross that bridge when you come to it, but things do not happen as you so wish. In case you are to attain the extreme bliss like a Buddha, your relatives and friends can only make a guess according to the social practice to arrange your funeral.

Do It Earlier! A funeral perhaps is the graduation ceremony of our life. In fact, you should think about it earlier. For instance, have your favorite music or songs to be played there, or have the lucky token and the commemorative album, both with design of your appreciation, to be distributed to the guests. "Do It Earlier!" is to look at the funeral together, in order to see if there is anything which you want to make arrangement for.

"Stop asking what, listen to us before you ask for it."

Date | 28/6/2015 (Sun) Time | 2:30-4:00pm

Venue | Multi-purpose room 1, L4 Hong Kong Visual

Arts Centre

Address | 7A Kennedy Rd, Admiralty

http://goo.gl/maps/jhNK1

Ouota | 20

Language | Cantonese

Free of charge, welcome individual and group appointment

With limited seats, first book first served.

Enquiry | i-dArt

Tel 2870 9336/ 3482 6163

Email i-dArt@tungwah.org.hk

[&]quot;Hey, how will be your funeral?"

[&]quot;What! Oh my God, I am still alive."



When we are at the last stop of life, must there be only fear?

Grandpa Grandma Series: "Next Stop ... the Blink Blink Place – expressive art lessons on life and death with elderly" - every one has one's own precious "Caterpillar of Life" storing all the memories and experiences in the journey of life. The co-created "Blink Blink paradise" is the after-life world richly filled with fantasies: the unknowns have become imaginations and are presented before our eyes.



Since birth, we have been busy ourselves with planning for the next stop: going to a university, finding a job, getting married, and setting up a family... then until our later years: where will be our next stop at the end of our life?



84 year-old Granny Yuk-sim said, "In the Blink Blink Place, my hubby will be waiting for me in his red van. We will pick up all the other grandpas and grandmas, and ride together to the next stop - fragrant paradiso."

Twenty grandpas and grandmas riding on a red van, following the law of nature, will take us evolving from a larva to a pupa then finally to a butterfly, to re-visit their lives filled with colors and stories, and to make a happy dash for the next stop together.

Opening Ceremony

Date | 19 / 06 / 2015 (Fri) Time | 06:30 - 07:30pm

Venue | Exhibition Hall, L5, Hong Kong Visual Arts Centre Address | 7A Kennedy Rd, Admiralty http://goo.gl/maps/jhNK1

Exhibition Period

Date |20/06-06/07/2015 (Close on every Tuesdays)

Time | 10:00am - 9:00pm * Welcome guided tour by appointment

Enquiry | i-dArt

Tel 2870 9336/ 3482 6163

Email i-dArt@tungwah.org.hk

'愛不同藝術 i do different Art'

i-dArt, TWGHs

Tel: 28709336/ 34826163

Fax: 25547340

Gallery: 西環域多利道1號百年大樓第2座地下1號鋪

Shop 1, G/F Block 2, Centenary Mansion, 1 Victoria Road, HK

www.facebook.com/idArtTWGHs

http://i-dart.tungwahcsd.org/